
BRM. 0003.6.2015     Kraśnik, dnia 14 stycznia 2015 r. 
    
 
 
                                                                                            Pani 
                                                                                    Wioletta Kudła 
                                                                                    Radna Rady Miasta Kraśnik 
 
 Odpowiadając na interpelacje zgłoszone na sesji w dniu 29 grudnia 2014 r.  
wyjaśniam, co następuje:  
 
Treść interpelacji: zaproponowała aby zdjąć spowalniacze z ulicy Węgierskiej, bo jest ich tam 
zbyt dużo i zamontować na ulicy Mickiewicza. Zwróciła również uwagę na napis Ronda 
Narodowych Sił Zbrojnych na ulicy Przemysłowej aby był bardziej wyeksponowany. 
 
 
 
Odpowiedź: Odpowiedź została udzielona na sesji Rady Miasta. 

 

 

 
 
 
 
 
 
 


